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 Uppsala Samorganisation 

                               -  -                              

Uppsala 

 

Samorganisationens ordförande Sören Gozzi öppnade mötet och hälsade alla välkomna, speciellt 

inbjudne PRO distriktets ordförande Carl-Eric Thörngren och trubaduren Rolf Lundén. 

Rolf Lundén inledde med gitarr och sång (mycket uppskattat) och Carl-Eric informerade om fyra 

viktiga områden för PRO; pensioner, bostäder, vård och omsorg. 

Pensioner: Krav från PRO: Pension som går att leva på! Det finns i riksdagen en enväldig 

pensionsgrupp bestående av alla partier utom VP och SD. De har ett förslag att höja 

garantipensionen (från statskassan, inte pensionsmyndigheten) med 1500 kr. Problemet med detta är 

att man då kommer nära vad den som jobbat hela livet får. 

Bostäder: Ca 350000 nya lägenheter behövs. En miljon människor bor i 3-våningshus utan hiss. 

Hissbidrag på gång. 25-30000 omsorgsboenden har tagits bort. Bygg nytt för pensionärer! Det finns 

inga regler för trygghetsboenden. Serviceboenden, där det på nedervåningen fanns matsal, kiosk, 

samlingssal m.m. är borta. 

Vård: 450000 är över 85 år. År 2030 räknar man med en miljon människor i Sverige över 80 år. 

Vårdcentralerna bör värnas. Det bör också finnas äldrevårdscentraler med anställda geriatriker. 

Omsorg: Detta sköter kommunerna. PRO kräver hemtjänst med utbildad personal med tillräckligt 

betalt och tid. Bort med sms-tjänster. 

Fråga: Hur är det med de orättvisa skatterna? Svar: Lite grand har gjorts. För löner upp till 17000 

kr/månad har pensionärer jämförbar skatt med dem som arbetar. 

Om riksdagsvalet i höst: Vi är 2 miljoner pensionärer, en fjärdedel av de röstberättigade. Gå och 

rösta! Kolla noga vad partierna vill göra för pensionärerna! Det som kan verkar bra vid en ytlig 

betraktelse kan vid närmare studium visa sig inte alls vara så bra.   

 

§ 1 Årsmötets öppnande 

Ordförande Sören Gozzi öppnade formellt mötet. 

 

§ 2 Upprop av röstberättigade deltagare och fastställande av röstlängd. 

Enligt närvarolistan deltog 42 ombud. 

 

§ 3 Beslut om mötets stadgeenliga utlysande. 

Beslutades att kallelsen till årsmötet skett i behörig ordning. 

 

§ 4 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes 

 

§ 5 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Beslutades att välja Carl-Eric Thörngren till ordförande och Ingrid Drevin till sekreterare. 

 

§ 6 Protokolljusterare 

Beslutades att välja Rolf Eriksson, Rasbo-Rasbokil och Hans Granlund, Fjärdingen-Luthagen att 

justera protokollet och tillika vara rösträknare. 

 

§ 7                        

Agneta Darberg gjorde en rättelse i stycket om revisorsersättare. Det ska stå Torsten Lind i stället 
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för Ivar Andersson. 

Ordföranden föredrog därefter VB rubrik för rubrik. VB godkändes och lades till handlingarna. 

Bilaga till originalprotokollet. 

 

§ 8 Ekonomisk redovisning 

Resultat och balansräkning föredrogs av kassören Birgitta Erixon och godkändes och lades till 

handlingarna. Bilaga till originalprotokollet. En diskussion uppkom om differensen mellan antalet 

huvudmedlemmar och antalet aktiva medlemmar och ett förslag kom från Anita Berger, 

Svartbäcken, vilket redovisas närmare under § 11. 

 

§ 9 Revisionsberättelse 2017 

Revisorn Gösta Wahlund föredrog berättelsen och föreslog att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för 

det gångna året och att årets resultat överförs i ny räkning. 

 

§ 10 Ansvarsfrihet för 2017 

Årsmötet beslöt i enlighet med revisorernas förslag och beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 

 

§ 11. Inga motioner har inkommit förutom Anita Bergers, se § 8. Anita vill ge styrelsen i uppdrag att 

utreda hur huvudmedlemskap och aktivt medlemskap ska hanteras av föreningarna. Årsmötet biföll 

Anitas förslag. 

 

§ 12. Styrelsen informerar 

Ag     i fo     d  o  ”Bjud v        på  i i        ”,    d iv  f å  UL. B o c y  fi    u   gd 

och mer kommer på hemsidan. 

25 maj är medlemsvärvardag, men varje förening få      i   d  u .  i  ig          ”d     ”   d 

affären man står utanför, särskilt om man bjuder på kaffe. Om man skickar in foto på montern till 

Distriktet får föreningen 500 kr. 

Det har kommit praktiska hållare till trippelskrapslotterna. Även annat passar i hållaren. De kan 

beställas kostnadsfritt från Distriktet och hämtas där. 

A    upp             på  ig d   u d   d    o c    ”Höj d            p   io   ”. 

Från Agneta i egenskap av studieorganisatör; 22 personer deltog i senaste 

studieorganisationskonferensen. Mycket lyckat. 

Tommy och Agneta planerar att hålla kurs i betonggjutning igen och de kommer gärna ut till 

föreningarna och visar vad som kan gjutas. Det är inte bara betongkrukor. 

En aktivitetsresa med Viking Line som 71 anmälda ska delta i blir 12-13 april. Fokus ligger på 

erfarenhetsutbyte samt att studera vad som kan göras nästa år. 

Om hemsidan; 21 föreningar har nu hemsida. Eloge till föreningarna från Agneta! 

Ingegerd om PROsIT: Välkomna in med anmälningar! Eventuellt blir det kurs för platta om mobil 

också. 

18 april (som redan är fulltecknad) och 3 maj håller Distriktet kurs i e-post. Max 25 personer per 

gång. Alla får manualer. Grejande med egen dator vid genomgången undanbedes. Lyssna istället! 

Alla föreningar måste lära sig att använda PRO:s mailadress. 

Svar på fråga: Hjördis läggs inte ner 16 april, bara den gamla inloggningen. Anmäl till Riks vem 

som ska ha inloggning till Hjördis! Det blir personliga inloggningar i framtiden. Det kommer att bli 

Hjördisutbildningar i Gysinge. Hör med Distriktet om när! 

Hans-Olof Brink, Vattholma, informerade om att Uppsala ämnar bli bästa landsbygdskommun. Det 

    fi     ”   vic  poi   ” i v  j  o  . PRO      o          g  i  i fo i  i  ”   vic  poi  ”. 

 

Info från Carl-Eric; Namnet på e-posten kommer att vara föreningensnamn@pro.se. All information 

kommer i framtiden till den adressen. 

2 maj blir det kurs för valberedare och 16 maj för nya styrelseledamöter. 

Det är 100% subvention för dem som går kurs i Gysinge en vecka. Kolla hemsidan! 

mailto:föreningensnamn@pro.se
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§ 13 Val av styrelseledamöter 

Valberedningens förslag inför årsmötet 2018 

Funktion Namn Förening Tid (år) Mandat- 

period 

Typ av val 

Ordförande Sören Gozzi Fålhagen 1 kvar 2017-19  

Kassör Birgitta Erixon Grafiska 2 2018-20 omval 

Sekreterare Ingrid Drevin Vaksala-Danmark 1 kvar 2018-20  

Studie organisatör Agneta Darberg Bälinge 2 2018-20 omval 

Ledamöter Harald von 

Schlippenbach 

Ingegerd Wåhlin 

Lars-Gunnar Borg 

 

Svartbäcken 

Storvreta 

PRO Posten 

 

2 

2 

1 kvar 

 

2018-20 

2018-20 

2017-19 

omval 

 

omval 

Ersättare Tommy Darberg 

Inger Ohlson 

Laila Jansson 

Bälinge 

Vaksala-Danmark 

Vattholma 

1 

1 

1 

2018-19 

2018-19 

2018-19 

omval 

Revisorer Gösta Wahlund 

Ove Brundin 

Byggnads 

Grafiska 

1 kvar 

1 

2017-19 

2018-19 

 

nyval 

Revisors-ersättare Gunilla Larsson 

Torsten Lind 

Bälinge 

Knutby  

1 

1 

2018-19 

2018-19 

 

Nyval 

omval  

 

Årsmötets beslöt enligt valberedningens förslag. 

 

Val av valberedning: Årsmötet beslöt omvälja Ing-Marie Eriksson, Kungsängen, och Uno Lund 

Gottsunda-Sunnersta. En till behövs. Då ingen av de närvarande deltagarna anmälde sig ges i stället 

styrelsen i uppdrag att hitta en valberedare till. 

 

§ 14. Avtackning 

Birgitta Stein-Åberg lämnar valberedningen och avtackades av Agneta Darberg med 

trippelskraplotter. 

 

§ 15.     -   ic   c  d  fö  vi    i        oc   v  u  d   ö   . 

 

 

Vid protokollet 

    

Ingrid Drevin   

Justeras 

 

Carl-Eric Thörngren  Rolf Eriksson  Hans Granlund 

    

 

 

 


